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Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Abstinentka - 10/07/2011 09:10
_____________________________________

Jsem klientka Moniky. Prošla jsem její léčbou.Žádné zlaté kliky, ale lidský přístup na úrovni. Pokud chce
alkoholik přestat pít a nechce do ústavní léčby, jako já, těch 60 000 vždycky někde nejde. Místo
dovolené jsem jela na léčbu. 
Jsem Monice vděčná za tuto alternativu k ústavkám. Abstinuji druhý měsíc. Dovoluju si tvrdit,l že měsíc
u Moniky mi dal mnohokrát více než 3 měsíce v ústavce před 4 lety. Na léčbu navazuje intenzivní
doléčování -ambulantní. Nesuďte, když nevíte, o čem to je.  
Monika je žena, která v životě hodně dokázala. Našla jsem ji tehdy přes stránky www.monikaplocova.cz
Měli bychom být rádi, že někdo vymyslel novou možnost léčby. Abstinentka Jana 
Docela mě diskuse tady znechutila, tak dávám léčbu Moniky jako samostatné téma.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 10/07/2011 11:00
_____________________________________

Abstinentko, reklama sem nepatří, a jestli měla Tvá léčba úspěch, můžeš posoudit až za rok!Vydrž, a
přeji Ti.Nevěř tomu, že pro někoho je 60 tisíc maličkost!Jsi mimo.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 11/07/2011 20:18
_____________________________________

Už i pan doktor zjistil, že Jana, abstinentka, Alexandr, byla jedna osoba, hajzlík, co si dělal reklamu, lhář,
šmejd.Bohužel i taková hovada jsou mezi náma.Zneužít, využít nemocného, zoufalého člověka.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 11/07/2011 20:52
_____________________________________

Tak nevím, otevření léčebny paní Plocové jsem zaznamenala v médiích, pokud vím, je i uznávaná
terapeutka. N+co mi na tom taky nesedí, ale proč hned ta slova hajzl, hovado...Líbo, není ta vulgarita
zbytečná ??Svobodu názorů tu hlásáte i Vy..

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 11/07/2011 21:10
_____________________________________

Psal to jeden člověk, proč pod různýma jménama?Pro Tebe taky malá částka 60 tisíc?prostě podrazák,
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jednou 2 měsíce střízlivý, pak rok....vědomá lež!!!!!To hajzl je, a psala jsem, že TEN kdo využívá zoufalé
nemocné lidi , takový je, když to nechceš pochopit, nemůžu za to.Podle mně je to zločin.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 11/07/2011 21:19
_____________________________________

Ne, taky tomu nevěřím,o té částce ani nemluvím. mně jen vadila ta slova. Tak snad jsem se nikoho
nedotkla.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Bludička - 11/07/2011 21:26
_____________________________________

Ahoj, 
moc o té paní doktorce nevím,ale po přečtení příspěvků,že je za tím stále stejný člověk....a napsala to
osoba které důvěřuji,tak pro mě je to též jasné. 
Někdo se chce nabalit na cizím neštěstí a na to mi stačí tři písmenka......FUJ!!!!!!!

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Hanka - 11/07/2011 22:12
_____________________________________

Vážená paní Líbo, to už tak prostě na světě chodí, že někdo si něco může dovolit a někdo ne... jsou
snad lepší a modernější léky, za které si musíte pořádně doplatit zločin? jsou soukromé školy zločin?
lepší kyčelní kloub? všude na světě existují soukromé, více nebo méně úspěšné kliniky, pro lidi, kteří na
to prostě mají.. Nejsem žádný zastánce Moniky Plocové, mně jako terapeutka nesedla ani trochu, její
opěvovaný "knihy" jsou podle mně strašlivý slátaniny... nicméně, pokud někomu pomáhá, tak za to jistě
rád zaplatí... Alkoholismus je psychiatrická diagnoza a myslím že u něj, jako u všech jiných neexistuje
univerzální terapeutický přístup...

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Radka1 - 11/07/2011 22:49
_____________________________________

Dobrý večer ženy, 
 před chvilkou jsem přišla z práce, protože je uzávěrka, mám to od rána do večera.. 
Jen abyste všichni byli v obraze. Monika není doktor. Je to bývalá účetní, která si udělala kurz a tím to
začalo. 
Libky se chci zastat, protože nazývejme věci pravými jmény. Nebudu říkat "fuj", jestliže se někdo chová
jako prase a podvádí. Dobrá tedy, je to podvodník, který psal pod různými jmény a ještě byl arogantní a
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mlel o "dělat něco pro lidi" Taková člověk by zasloužil podle mě přes dršťku a hned dvakrát. Takovým
lidem bych měla důvěřovat? Svěřil byste někdo takový lidem svoje dítě, svojí matku, otce? Já ne. 
Paní Hanko, soukromé školy nejsou zločinem, protože soukromé školy nevydělávají na nemocných
lidech..Na soukromých školách si lze zaplatit titul, lze tam podvádět jinak. Díky Bohu, že nejsou
soukromé lékařské fakulty, tak , jak je známe z České republiky..Ale to je jiná kategorie tématu.. 
Jestli budu mít horší kyčelní kloub, také přežiju. 
Nicméně v povaze této nemoci je nejen těžká choroba toho konkrétního nemocného, ale celého okolí,
rodiny... 
Nedovedu si dost dobře představit soukromé onkologické oddělení s tím, kdo víc plácne na dřevo,
dostane léky, které procentuálně "zvýší" šanci za záchranu života.  
Podstata alkoholismu tkví v tom, že zabíjí, jestliže se člověku nedostane kvalitní, ale fakt kvalitní pomoci.

Univerzální terapeutický přístup není a nikdy nebude, protože každý jsme individuum.. 
Liba je člověk s tak velkým srdcem, která pomohla více lidem, než si kdo umíme představit. A zadarmo.
Ještě na tom prodělává, dává ze svého. Dávali byste někdo ze svého..třeba..tisícovku měsíčně? JÁ
TEDY NE.. Liba nazývá věci pravými jmény a to se v této době se moc nenosí. Někomu podvodníci
nevadí, mě tedy jo. A hodně. Je jich zatraceně moc..A já také nebudu dělat, že je nevidím.. 
Libko, známe i horší slova, žejo :laugh:

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 12/07/2011 06:33
_____________________________________

Díky Radko 1.No, alkoholismus  je nemoc, na kterou léky nejsou žádné, jen abstinence, takže nejvíc
záleží na alkoholikovi samotném.Terapeuti jsou důležití, můžou jen poradit.Ať si zastánce Plocové
nahání pacienty jinde, třeba Hollywood, LA....sem chodí obyčejní lidé, a věřím, že by se fakt někdo
dokázal i zadlužit v naději, že mu tak zázračně pomůžou, za měsíc doma by ho to poznání
zabilo.Nemíním při podobných akcích hrdinně přihlížet a mlčet, jak české, co?A rozesměje mně, když
někdo pár dní střízlivý má zarosený čelo z pár sprostých slov.Přitom život alkoholika jsou jen sračky,
běs.Nezapomínat!!!

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 12/07/2011 07:16
_____________________________________

Já zapomněla, že je to Vaše diskuze.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 12/07/2011 08:48
_____________________________________

Aneto, podobně jste reagovala , když tu byla Radka, Darka....o co Vám jde?Diskuze je naše.

============================================================================
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Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Hanka - 12/07/2011 08:49
_____________________________________

Dobrý den, tím příkladem soukromé školy jsem chtěla jen ukázat, že nikdy to nebude tak, abychom měli
všichni stejné šance. Ve vzdělání, ve zdraví ani v běžném životě. Co se léčby týka, trvám na tom, že
každý potřebuje najít způsob terapie, která na něj zabere... Mně osobně bylo proti srsti jak kňourání s
Monikou nad vlastnoručníma obrázkama, ve kterých se údajně promítala naše psychika, tak pozůstatky
"skálovského drilu", který, mám pocit už je překonaný. Nevyhovuje mi ani "kolektivní štěstí" nad
abstinencí u AA. Takže jsem našla psychiatra, který mi vyhovuje a ráda si za něj zaplatím. Jestli dá
někdo sto tisíc za to, že v léčebně nebude spát v zašívaném povlečení, dá si v klidu cigaretu, aniž by
zároveň rozdal celou krabičku těm, kteří na ně nemají a nebude se dohadovat s personálem o uvaření
vody na kafe, proč ne. A k těm "chudákům" co se kvůli zadluží... no snad je to přece o něco lepší, než
když se zadluží kvůli chlastu ne ? :) 
tak hezký den všem 
Hanka

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 12/07/2011 10:26
_____________________________________

Zadluží se na nic, to je to, co pořád nechápeš, není možné za tak krátkou dobu nic vyléčit, a
alkoholismus je nevyléčitelný.A každý těžce závislý s pokorou přijme i tu léčebnu, zašívané
povlečení........Já i Radka chceme chránit ty nemocné, je to tak těžké chápat?Myslím, že to pan doktor
vysvětlil taky jasně, proč sem tyto příspěvky nepatří.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Hanka - 13/07/2011 09:10
_____________________________________

Dobrý den, no já si netroufám takhle odhadnout, co komu pomůže... myslím, že někomu AA, někomu
léčebna někomu něco úplně jiného a někomu asi vůbec nic... V každém případě souhlasím, že jediná
možnost je úplná abstinence, ale co člověka k tomu rozhodnutí přivede, je nejspíš individuální... Lidé by
se měli naučit být za sebe zodpovědní, pokud je to nad jejich síly, je potřeba odevzdat občanku a
zažádat o opatrovníka... Co se týče pokory, ano je důležitá.. nicméně, pokoru cítím ve vztahu k bohu či,
jak kdo chce k nějaké vyšší moci, k přírodě, k vyjímečným lidem a k lidem, kterých si vážím... ale
nezlobte se na mně, pokoru nemohu cítit ve vztahu k drzému personálu zastaralého zdravotního
systému v našich léčebnách.... a to si troufám tvrdit, že jsem byla v dost špatném stavu a docela určitě
jsem alkoholička, žádný pijan...  No proč to píšu.. nemám ráda, když má někdo za to, že existuje jediná
univerzální pravda.. v tomto případě bude možná lepší použít výraz metoda, která funguje za všech
okolností a na všechny a ostatní odsuzuje... Mně je srdečně jedno, na čem Plocová vydělává, ale nikdy
bych člověku, který napíše že mu pomohla nenadávala do hovad...  
takže asi tak 
přeji příjemný letní den všem 
Hanka

============================================================================
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Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 13/07/2011 10:13
_____________________________________

Opět nepochopeno.Hovado bylo nazváno proto, že sem psalo různýma nickama lži, jeden a ten člověk
lhal vědomě nám všem!Žena, muž....jeden a ten samý.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Magda - 13/07/2011 10:57
_____________________________________

Abstinentko Jano, uvádět jako úspěch léčby to, že abstinujete "již" celý měsíc, to je směšné: Měsíc
dokáže abstinovat kdekterý alkoholik i bez léčebny. Až budete abstinovat 5 let, pak je možné bavít se o
úspěšnosti léčby!!!!

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Dáša - 19/03/2012 06:16
_____________________________________

Zdraví je pro mne to nejcennější, co mám, a proto jsem ani minutu neváhala se i zadlužit, abych mohla
absolvovat vysoce kvalitní léčbu v Domě Moniky Plocové. 
     Skutečně odborný a zároveň lidský přístup celého týmu k nám pacientům 24 denně by mi nemohla
nahradit žádná ústavní léčba. 
Dávám a budu vždy dávat přednost KVALITĚ pře kvantitou!

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Janacer24 - 19/11/2012 10:07
_____________________________________

Přihlásila jsem se na léčbu k paní Plocové na doporučení klinického psychiatra z detoxu ve Střešovicích
a na doporičení dvou psychologů ( kde á propos) necháte za hodinu 1000 Kč. navíc 60 000 není tolik,
když si uvědomíte, kolik utratíte za alkohol. janacer24

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Jana Mertosová - 19/11/2012 10:15
_____________________________________

Můžu mít i zlatem pokrytou léčbu.Ovšem když budu věřit tomu,že jsem ji draze zaplatila.Přestanu
očekávat od sebe a budu očekávat od léčby.Což je omyl jako prase.Já jsem se stala závislá-a já budu
trpět
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============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 19/11/2012 11:10
_____________________________________

Pro někoho je 6O tisíc málo, někdo se zadluží na pár let, doufajíc, že mu bude pomoženo.Plocová má,
nebo měla ve svém logu, že alkoholismus vyléčí za 3 týdny a za těch 60 tisíc, což pokládám za zločin,
ona ví velice dobře, že alkoholismus vyléčit nelze, a těžit z těžce nemocných pokládám za hyenismus.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil sabi - 26/11/2012 18:09
_____________________________________

Tak jsem se chtěla zeptat na Váš názor na Dům abstinence Moniky Plocové a narazila jsem na tuto
diskuzi. Mě se hned zdálo podezřelých těch 33 dnů... Takže děkuju za názory, už vím všechno, co jsem
potřebovala :-(.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 26/11/2012 20:00
_____________________________________

Nejsmutnější je tam u té léčby tvrzení, že vyléčí alkoholismus!Lež!Ale je to tam prý hezké- někdy i za 58
tisíc.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Hanka - 27/11/2012 15:14
_____________________________________

já teď koukla na ty její stránky, oni jí investoři zavřeli dům abstinence a tam teď má dům moniky
plocové... no má tam maximálně šest klientů, takže taková fakt soukromá léčba... 
věřim, že někomu pomoct může, řekla bych, že hlavně úzkostným ženským s průměrným intelektem bez
větších ambicí...  pro takové fakt skálovská škola není... 
o vyléčení za 33 dní jsem tam nečetla, dokonce nabízí i jakési intenzivní doléčování... nevim... 
já osobně jsem paní Plocovou poznala a léčit bych se jejími metodami nešla za peníze ani zadarmo...

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Jana Mertosová - 27/11/2012 16:52
_____________________________________
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Také tomu nevěřím.Jen Detox organismu trvá 6týdnů.A dát do kupy běžnou funkci mozku?Trvá
roky.Když vzpoměnu-pakaždé jsem byla mimon´ještě po 3měsíční léčbě.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 27/11/2012 19:23
_____________________________________

nedávno tam byla známá, prý to nebylo tak zlé,ale nyní je nešťastná, na léčbu si půjčila, a tak splácí, a
lituje.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Jana Mertosová - 27/11/2012 19:43
_____________________________________

Ty dluhy ji budou natolik psychicky drtit až začne pít opět.Považuju to za bysnys.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 02/03/2013 09:29
_____________________________________

Teď jsem četla na netu, že Dům abstinence Moniky Pilotové je definitivně uzavřen !

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 02/03/2013 10:07
_____________________________________

Děsila mně ta krátká doba, tolik peněz....ta známá, co tam byla už opět pije, takže žádný zázrak se
nekonal, jen ty prachy byly v kapse.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 02/03/2013 10:36
_____________________________________

Libo, kolik nešťastných lidí se vydalo z peněz !

============================================================================
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Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 02/03/2013 13:04
_____________________________________

Jenže tito věřili, že jim někdo pomůže, ona p.Plocová se zaštiťuje tím, že sama byla alkoholička, spousta
lidí netuší, co je alkoholismus, a tak zaplatí skoro 60 tisíc za nic, a to je může dostat ještě do větších
problémů, než byli předtím.Naivně doufají v pomoc.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 02/03/2013 14:19
_____________________________________

Právě proto, že vím, že p. Plocova byla alkoholik, tak mi to od ní připadá jako podvod ! Co dělá
Petrata,ještě sem chodí , jak se vede ?

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Hanka - 02/03/2013 15:59
_____________________________________

holky, ona to asi nemyslela zle... ona jen věří tomu, že co pomohlo jí, pomůže jinému... já jí zažila jako
laickou terapeutku v Bohnicích, její způsob mi vyloženě nesednul, ale spoustě ženských jo... já věřim, že
někomu pomoct asi mohla... už jsem to psala dřív, není žádná intelektuálka, ale o to spousta lidí nestojí,
znovu opakuju, alkoholismus není povahovej rys!!!  
... já třeba nikdy nepochopila, jak se ty její slátaniny Na špičce ledovce a ještě snad další mohly vůbec
prodávat... ale prostě byli lidi, který se v tom našli a líbilo se jim to... pokud na to někdo má, ať jí ty
prachy dá, pokud je natolik nesvéprávnej, že se kvůli tomu zadluží, ať jde na obec, odevzdá občanku a
požádá o opatrovníka, co k tomu říct... :-/

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Michal - 02/03/2013 16:18
_____________________________________

Nechci se zastávat p Plocové, ale nedá mi. Tříměsíční léčba stojí prý na jednoho pacienta přes sto tisíc,
to jsem se dozvěděl na svém léčení. Platí to pojišťovny, zatím. V zahraničí si to většinou lidi musí hradit
sami. Dost možná, tedy, že p. Plocová je jen průkopníkem v soukromých protialkoholních léčeben u nás,
ono je otázkou času dokdy to pojišťovny budou proplácet. Je však otázkou kolik lidí na to bude mít. Já
neměl ani mobil, když jsem šel do léčebny.  
 A tak si myslím, že nic není špatné, když to někomu může pomoci, ať už státní či soukromé léčebny a i
lékaři. Ale hlavně si říkám, že konečně v ČR začínají opravdu fungovat AA, kde je vše zdarma a jak
jsem kdesi četl, v AA se celosvětově uzdravuje kolem sedumdesáti procent všech alkoholiků. A patřím
mezi ně, ale je opravdu dobře, když lidi něco dělají pro druhé, no a ty peníze? No já bych na to neměl
ani dnes, a nemyslím si, že je to nějaká motivace k nepití. Ale to je na dýl. Přeji pěkné střízlivě svobodné
dny Michal
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============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 02/03/2013 16:21
_____________________________________

Mne spíš vadí,že slibuje nesplnitelné, sama přece prošla klasickou léčebnou,nebo se pletu ?

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Hanka - 02/03/2013 20:20
_____________________________________

upřímně, já myslím, že o tu dobu strávenou v léčbě až tak nejde... nemělo by to být o odříznutí od
chlastu, to je dobrý maximálně pro bezprostřední záchranu života rozpitýho člověka... jo, Plocová se
taky léčila v Bohnicích a pak tam dlouho pracovala... patlala s pacientkami obrázky a pak se o nich
vykládalo, co jako znamenají... mně to přišlo hloupý, některý byly naopak nadšený... jde o tu změnu v
hlavě, rozhodnout se, že nechci... jak se rozhodneš, je to snadný...

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Aneta - 02/03/2013 20:32
_____________________________________

S TÍM SE DÁ SOUHLASIT !

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil petrata - 02/03/2013 22:57
_____________________________________

anet zdravím, vede se dobře, od démonů mi nejvíc pomohlo si to uvědomit, nepít a klidný domácí režim,
moc už sem nechodím, unavuje mne ta beznaděj o které tady čtu:), ale občas zabrousím jako dnes,
držte se a dámy buďme....pozdravy všem..a jaro už tady:), nevím ani co napsat, jen že všem držím
palce a věřím, že jsem na dobré cestě, tak ahoj:)

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Liba - 03/03/2013 05:33
_____________________________________

Mochale, díky za takové průkopníky, nebo hyeny, co se přiživují na lidském neštěstí?Pobyt v léčebně
stojí 1200 až 1600 Kč za den, ale to všechny nemocnice.Alkoholismus je nemoc jako každá jiná,
pojištění jsem platila......Vím také, že je dost lidí, co vykřikují, že z jejich daní se platí opilcům,
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narkomanům léčení, z těch feťáků, kteří byli v léčebně se mnou, minimum z nich mělo zaplaceno
pojištění, a to jen pár let,a léčí se 6-7 měsíců.Je divné, že p.Plocové pojišťovna nepřiplácí nic, a jestli
ano, tak už ty ceny jsou opravdu síla.Jak by jsi Michale dopadl, kdyby tu byli jen léčebny typu
p.Plocové?Sám jsi neplatil nic, a tady lobuješ za takové děsy.Tím, že se budou léčení platit straší dávno.

============================================================================

Re: Dům abstinence Moniky Plocové
Vložil Hanka - 04/03/2013 13:43
_____________________________________

Ahoj, jsem si teď při čtení zpráv vzpomněla na naší diskuzi... Plocová je ještě břídil, co :)) 
http://www.novinky.cz/zena/styl/294511-odvykaci-kury-superbohati-jezdi-do-svycarska.html

============================================================================
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